
PROTOKÓŁ NR XXVII/12 
z sesji Rady Gminy Kostomłoty 

w dniu 28 sierpnia 2012 r. 
 
Ad. 1. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram XXVII sesję rady gminy 
Kostomłoty. Witam na dzisiejszej sesji pana wicestarostę Mieczysława Kudryńskiego, 
pana przewodniczącego rady powiatu Witolda Rutkowskiego, pana radnego powiatowego  
Kazimierza Bubę, kierowników i dyrektorów jednostek organizacyjnych gminy, sołtysów i 
radnych. W dzisiejszej sesji uczestniczy 12 radnych. Stwierdzam, że wszystkie podjęte 
dzisiaj uchwały są prawomocne.  
 
Ad. 2. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Odczytam proponowany porządek obrad: 
 

Proponowany porządek obrad:  
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie programu sesji. 
3. Przyjęcie protokołu z sesji w dniu 26.06.2012 r.. 
4. Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami. 
5. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 
6. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych przez radnych. 
7. Informacje i komunikaty. 
8. Wnioski i zapytania. 
9. „15 minut dla wyborców”. 
10.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty.   
11. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia do kategorii dróg gminnych drogi dojazdowej 

w miejscowości Kostomłoty. 
12.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy po umowie  zawartej na czas oznaczony do 3 lat w obrębie wsi Świdnica 
Polska działki nr 246 o pow. 2,46 ha. 

13.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny 
nieruchomości. 

14. Zakończenie obrad XXVII sesji Rady Gminy. 
 
  Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Czy ktoś chciałby zabrać głos odnośnie  
  zaproponowanego porządku obrad?  
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Wnioskuję o wycofanie projektu uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas 
oznaczony do 3 lat w obrębie wsi Świdnica Polska działki nr 246 o pow. 2,46 ha. Wpłynął 
drugi wniosek o wydzierżawienie. W takim przypadku odbędzie się przetarg. Taka zasada 
obowiązuje. 

 
  Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? Nie  
  widzę. Kto jest za przyjęciem wniosku wójta proszę o podniesienie ręki. 
  kto jest za – 12 głosów  
kto jest przeciw – 0 głosów 
kto się wstrzymał – 0 głosów 
 

  Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? Nie  
  widzę. Kto jest za przyjęciem wniosku wójta proszę o podniesienie ręki. 
  kto jest za – 12 głosów  
kto jest przeciw – 0 głosów 
kto się wstrzymał – 0 głosów 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że porządek obrad został 
przyjęty jednogłośnie.  
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Porządek obrad:  
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie programu sesji. 
3. Przyjęcie protokołu z sesji w dniu 26.06.2012 r. 
4. Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami. 
5. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 
6. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych przez radnych. 
7. Informacje i komunikaty. 
8. Wnioski i zapytania. 
9. „15 minut dla wyborców”. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty.   
11. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia do kategorii dróg gminnych drogi dojazdowej w 

miejscowości Kostomłoty. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości. 
13. Zakończenie obrad XXVII sesji Rady Gminy. 
 
Ad. 3. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Czy ktoś ma uwagi do protokołu z ostatniej 
sesji? Nie widzę. Przyjmujemy, że protokół został przyjęty. 
 
Ad. 4. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Proszę wójta o przedstawienie informacji o 
działalności w okresie między sesjami. Proszę Panie Wójcie.  
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres od dnia 
20.06.2012 r. do 20.08. 2012 r. 
W ostatni weekend odbyły się 3 ważne wydarzenia: Międzynarodowe Mistrzostwa Piłki 
Nożnej, Dożynki Gminne, wizyta delegacji gości z Francji. Zacznę od podziękowań dla 
wszystkich, którzy byli w nie zaangażowani. Działo się dużo. Chciałbym dzisiaj 
powiedzieć, że setki osób zaangażowało się w to, żeby przygotować, przeprowadzić, 
skoordynować, a także żeby w odpowiedniej oprawie te wydarzenia miały miejsce.  
Jeśli chodzi o Mistrzostwa Piłki Nożnej dziękuję: wszystkim reprezentacjom gmin 
sąsiednich, które wzięły udział w mistrzostwach; osobom, które przygotowały i urządziły 
boiska i otoczenie w Osieku i w Kostomłotach (sołtysom, mieszkańcom, kołu gospodyń 
wiejskich z Osieka, koordynatorowi wydarzeń sportowych w Osieku - Waldemarowi Sudoł, 
w Kostomłotach – Karolowi Stafińskiemu); służbom medycznym; ZG;, gospodarstwu 
rolnemu z Wichrowa i gospodarstwu pana Alfreda Kielicha z Gościsławia; Rafałowi 
Czarneckiemu za obsługę informatyczną; pani dyrektor gimnazjum za przyjęcie na nocleg 
w szkole; pani dyrektor specjalnego ośrodka szkolno-wychowawczego w Środzie Śl. za 
wypożyczenie materaców i pościeli; pani dyrektor SP Kostomłoty za wyżywienie 
sportowców; panu Iwo Iwaszków (spiker-sprawozdawca); wolontariatowi (pracownikom 
UG, mieszkańcom gminy Kostomłoty); koordynatorowi imprezy ze strony UG Beacie 
Mamczarz. Jeśli chodzi o Dożynki Gminne dziękuję przede wszystkim gościom, którzy 
dopisali, począwszy od szczebla wojewódzkiego, powiat, gminne jednostki i instytucje, 
księdzu biskupowi, księdzu proboszczowi oraz wszystkim za organizację Dożynek: 
dyrektorowi SP Kostomłoty; jednostkom OSP; Policji; lekarzom; pielęgniarkom; 
mieszkańcom Kostomłotów pod kierownictwem sołtysa; sołtysowi; starostom dożynek, 19 
delegacjom z poszczególnych sołectw, sponsorom oraz wszystkim nie wymienionym 
osobom zaangażowanym w organizację. Za przyjęcie delegacji z Sierentz dziękuję 
radnym, panu sekretarzowi. Na koniec chcę powiedzieć, że pan mer przypomina, że 
apartament w Sierentz jest otwarty dla mieszkańców. Mieliśmy jedną rodzinę, która już 
była, a we wrześniu będzie następna. Apartament czeka. Ktokolwiek chce pojechać i 
skorzystać z bezpłatnego noclegu - 3 pokoje i kuchnia, blisko starostwa. Jeśli ktoś planuje 
wyjazd, to proszę się zgłosić do UG.  Jeszcze jedna ważna sprawa. Chcę podać ją do 
widomości publicznej. Już niedługo powołamy komisję, która będzie weryfikować wnioski 
naszych młodych ludzi, którzy chcieliby studiować we Francji, odbyć staż lub jakieś inne 
szkolenie. Pan mer zobowiązał się pokryć koszty pobytu czy to w Strasburgu, czy też w 
innym mieście dla takiej osoby, ale która będzie miała upoważnienie rady, która będzie 
reprezentować samorząd we Francji. Warto z tego skorzystać. Szczególnie zwracam się 
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do szkół. Bardzo proszę o zgłaszanie się do urzędu i będziemy wnioski przesyłać do mera, 
po pozytywnym rozpatrzeniu. Jeszcze raz chciałem podziękować. Być może kogoś 
pominąłem, nie zauważyłem, ale naprawdę zaangażowanie wielu osób doprowadziło do 
tego, że oprawa naszych trzech uroczystości, nie byłaby taka, jaka była. Dziękuję bardzo. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Dziękuję bardzo za podsumowanie tej 
organizacji. Chciałabym tylko uzupełnić. Pan wójt na pewno ma gdzieś zapisane, ale 
należą się podziękowania pracownikom GOK- u i radnego z Kostomłotów. Udało mi się 
zauważyć bardzo dobrą współpracę między sołtysem i radnym. W imieniu całej rady panie 
Pawle dziękujemy.  
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Dziękuję pani przewodnicząca, bo rzeczywiście można 
czegoś nie dopatrzeć.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Mam propozycję, aby nie odczytywać 
sprawozdania wójta. Każdy z państwa otrzymał. Kto jest za nie odczytywaniem 
sprawozdania proszę o podniesienie ręki. 

  kto jest za – 12 głosów  
kto jest przeciw – 0 głosów 
kto się wstrzymał – 0 głosów 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że sprawozdanie nie będzie 
odczytywane. Proszę o zadawanie pytań, jeśli jest taka potrzeba. Otwieram dyskusję.  
 
Józef Osowski – W sprawozdaniu jest punkt – przekazanie danych go gazyfikacji.  
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Mówiliśmy z przedstawicielem instytucji gazowej z 
Wrocławia o strefie gospodarczej i ewentualnie o 2-3 miejscowościach (Piotrowie - 
Kostomłoty), które byłyby na drodze sieci gazowej. Ja już mówiłem państwu w 
poprzedniej kadencji, że żeby gazownicy budowali taką linię zasilająco-gazową, jest 
wymów 7 mln m³ gazu rocznie. Te wymagania się trochę zmniejszyły, ale nadal są 
wysokie. Stąd też zbieramy informacje o potencjalnych odbiorcach na zużycie tego gazu. 
Również pan Bisek złożył zapotrzebowanie. Jaka będzie decyzja, poinformuję radnych. 
 
Jan Leszczyński – Odnośnie pkt 31. My jako dzierżawcy jesteśmy tylko informowani. To, 
że nam postawiono słupy, to nas tylko poinformowano. 
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Też jestem tym zbulwersowany. Odbyło się to w dniu, 
kiedy byłem w Warszawie na konferencji. Przyjechałem do domu i zobaczyłem na granicy 
mojej działki słupy, bo to dotyczy mojej nieruchomości, chociaż stoją na polu 
agencyjnym. Co się okazało po wyjaśnieniu? My w gminie zgodziliśmy się na zakopanie 
kabla na drodze gminnej. Kabel jest zakopany na odcinku 1 km. Dla gminy to jest czysty 
interes, bo płyną z tego pieniądze. Myśmy wyrazili na to zgodę i kabel zakopano mniej 
więcej od autostrady do miejscowości Wichrow. Było tam zapisane, że ma to służyć do 
zasilania bramki viatollu na autostradzie. Jak najbardziej wyrażałem na to zgodę. 
Natomiast 14 sierpnia zobaczyłem, że zakopano słupy. Słupy miały 15 m, 3 w ziemi, 12 
ponad ziemią. Zakopano 8 słupów, a 2 leżały jeszcze w rowie. Zacząłem dowiadywać się 
w gminie, czy coś przeoczyłem, czy może coś podpisałem. Niestety żadnej informacji nie 
było. Sprawdzałem u starosty, zero decyzji, zero pozwoleń. Nikt się nie pytał, czy można i 
nikt nawet nie zgłaszał, że taka inwestycja będzie. Poprosiłem pana insp. nadzoru 
budowlanego, żeby zobaczył, co się takiego dzieje. Insp. uznał, że to jest nielegalna 
inwestycja, ponieważ nie może być wkopywany słup w ziemię, gdzie na słupek 
przystankowy musimy zgłaszać, a słupy linii energetycznej się wkopuje. Nie poprzestałem 
na tym i sprawdziłem w GDDKiA we Wrocławiu. Tam nic nie wiedzieli na ten temat, a w 
Warszawie mi powiedziano, że tak, coś takiego się dzieje, ale w ramach pisma pana 
ministra mniej więcej o następującej treści: budowa urządzeń związanych z obsługą 
bramek viatoll nie wymaga zgłoszenia ani pozwolenia na budowę. Jeśli taką linię uznamy, 
nawet nie wiem, jakiego napięcia, takie jakieś coś, nie można tego uznawać za przyłącze. 
Ja rozumiem, że pan jest dzierżawcą i agencja się zgodziła, ale przecież nie można 
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przyjmować tego, w ramach jakichś zupełnie innych zasad. Ja rozumiem, że są jakieś 
inne ustawy drogowe. Będzie spotkanie w czwartek, gdzie przyjedzie inwestor, generalna 
dyrekcja, insp. nadzoru budowlanego i będzie wizja lokalna. Będzie pan mógł się 
wypowiedzieć.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Mam prośbę o krótką informację, jeżeli 
chodzi o wiatraki.   
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Firma Domrel i Epa rozpoczęły od nowa plany 
zagospodarowania przestrzennego, w związku z zaskarżeniem uchwał do WSA. Wyrok w 
sprawie farmy po stronie południowej Kostomłotów zapadł. Sąd przyznał rację 
skarżącemu – wojewodzie dolnośląskiemu. Proszę radnych, aby zostali po sesji. Są pewne 
pomysły firm, które chcą realizować te inwestycje. 
 
Mariusz Żałobniak - Mam pytanie do pkt 5 i 12. 
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Centralne ogrzewanie realizujemy zgodnie z budżetem, ale 
żeby wykonać centralne w obiekcie publicznym trzeba mieć projekt. Wystarczy znaleźć 
wykonawcę i wykonać centralne.  Budynek (świetlica i ZGK) będzie ogrzewany z jednej 
kotłowni, przy czym sterowany tak, żeby nie grzać niepotrzebnie całości. Jeśli chodzi o 
pkt 12, to państwo wiecie, jakie było stanowisko władz centralnych leśnych (nie znam 
dokładnej nazwy władz), ale w ostatnim zdaniu tego rozstrzygnięcia i opinii, którą 
przysłały władze centralne, był zapis, że pozostałe rzeczy, te których oni nie kwestionują, 
można w innej formie np. dzierżawy zawrzeć na szczeblu województwa, czy też 
Nadleśnictwa Miękinia. Stąd też rozpoznanie zostało zrobione, jakie są możliwości 
przekazania nieodpłatnego, czy odpłatnego w tych instytucjach, o których mówiliśmy. Jak 
przyjdzie odpowiedź z Miękini, to ja państwa poinformuję, jakie jest ostateczne 
stanowisko władz leśnych, ponieważ w grę nie wchodzi odlesienie i czynienie parku, 
ponieważ to są sprawy poza naszym zasięgiem i możliwościami.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik - Trzeba dodać, że rozmowy były prowadzone 
z Regionalną Dyrekcją Lasów a Nadleśnictwem Miękinia. Dlatego wyłączyliśmy z budżetu, 
ponieważ nie możemy uzyskać żadnego tytułu prawnego. Nic nie można zrobić, jak nie 
będzie tytułu prawnego. Nadleśnictwo Miękinia zobowiązało się w jakiejś formie 
przekazać, bo nie chcielibyśmy płacić za jakiekolwiek odlesienie, bo to są duże pieniądze. 
Natomiast czekamy na propozycję. Będziemy starać się o środki zewnętrzne na 
renowacje tego parku, ale to na pewno już w przyszłym roku. Czy są jeszcze pytania? Nie 
widzę.  
 
Sprawozdanie pisemne z działalności Wójta Gminy za okres od dnia 20.06.2012 r. do 
20.08. 2012 r. stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Ad.5. 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła odczytał sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 
(sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do protokołu). 

Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Czy są pytania do przedstawionego 
sprawozdania? Nie widzę. Przechodzimy do punktu następnego.  

Ad. 6. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Na ostatniej sesji wnioski złożyli: pan radny 
Marian Fita, Józef Osowski, Leszek Wicha, Waldemar Sudoł. Czy odpowiedzi są 
wystarczające? Słyszę, że tak. Wszystkie te zapytania zostały skierowane do starostwa  
w Środzie Śląskiej. Proszę korzystać z obecności pana wicestarosty, jeśli ktoś jeszcze ma 
zapytania. Czy są pytania? Nie widzę.  
 
Ad. 7. 
Skarbnik Gminy Elżbieta Czarnota poprosiła radnych i sołtysów o przekazanie rolnikom 
informacji odnośnie składania wniosków o zwrot akcyzy za paliwo (nastąpiła zmiana 
terminu składania wniosków). Przypomniała również, że do dnia 30 września br. można 
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składać wnioski do projektu budżetu ( dotyczy funduszu sołeckiego, dotacji na zabytki, 
dotacji dla niepublicznych jednostek oświaty) 
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Zaplanowaliśmy zebranie w Mieczkowie odnośnie 
wprowadzenia inwestora. Odbędzie się jutro o godz. 18.00.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Dnia 16 września mamy Turniej Wsi w 
Piotrowicach i mecz sołtysi-radni.  
 
Witold Rutkowski – Mam trzy informacje. Jak państwo zauważyliście nie odbyły się 
potyczki radnych. Nie odbyły się, ponieważ w wielu gminach regulamin był 
kwestionowany. W tej chwili wydz. promocji Starostwa Powiatowego przygotowuje 
regulamin potyczek samorządowych. Chcemy, żeby w tych potyczkach uczestniczyli 
radni, sołtysi, pracownicy urzędów. W miesiącu wrześniu przygotujemy to. Odbędzie się 
to w miesiącach jesienno-zimowych. Będzie to integracja nie tylko dla samorządowców, 
ale też dla pracowników. Skonsultujemy to jeszcze z przewodniczącymi rad. Druga 
sprawa to ewentualne szkolenie dla radnych. Jak co roku kreujemy się na organizatora. 
Przygotujemy na spotkanie z przewodniczącymi ewentualne tematy i termin. Jeśli 
zostanie to zaakceptowane to będziemy już podchodzić do tematu organizacji. Trzecia 
sprawa to tradycyjny Turniej Piłki Nożnej Halowej Radnych. Zostawiamy to w 
dotychczasowej formie, dlatego że w miesiącu kwietniu odbędzie się X jubileuszowy 
turniej, którego jako powiat jesteśmy organizatorami, pod patronatem pana marszałka i 
pana wojewody. Poprosiłem pana marszałka i pana wojewodę, aby osobiście zaprosili 
radnych z całego Dolnego Śląska. Od 1 października mamy salę na treningi.  
 
Ad.8. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Czy ktoś ma jakieś uwagi lub wnioski? Nie 
widzę. 
 
Ad.9. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Zachęcam do zadawania pytań. Czy ktoś 
chciałby zabrać głos? Nie widzę. 
 
Ad.10. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Każdy przeczytał uzasadnienie do projektu. 
Przed odczytaniem projektu pani skarbnik wprowadzi jeszcze zmianę.  
 
Skarbnik Gminy Elżbieta Czarnota odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 
Gminy Kostomłoty, zwracając uwagę na wprowadzone zmiany: § 3 otrzymuje brzmienie - 
plan wydatków majątkowych gminy Kostomłoty określa złącznik nr 2do niniejszej 
uchwały, zmianie ulegają numery kolejnych paragrafów. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram dyskusję. Czy ktoś chciałby 
zabrać głos? Nie widzę. Zamykam dyskusję. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały? 
Kto jest za - 12 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała w sprawie zmiany  
budżetu gminy Kostomłoty na rok 2012 została podjęta jednogłośnie.  
 
Ad.11.  
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie  
zaliczenia do kategorii dróg gminnych drogi dojazdowej w miejscowości Kostomłoty. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Zmiana nastąpiła w § 2, który brzmi -  
przebieg drogi wymienionej w § 1 przedstawiono na mapie stanowiącej załącznik do 
niniejszej uchwały. Droga gminna składa się z działek o nr ewidencyjnych 96/2, 97/2 i 
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98/2 obręb Kostomłoty. Otwieram dyskusję. Czy ktoś chciałby zabrać głos? Nie widzę. 
Zamykam dyskusję. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem projektu 
uchwały? 
Kto jest za - 12 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych drogi dojazdowej w miejscowości Kostomłoty   
została podjęta jednogłośnie.  
 
Ad.12.  
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Zmiana nastąpiła w § 1, który brzmi:  
wyraża  się zgodę na  darowanie  Parafii  Rzymskokatolickiej  P.W.  Św.  Katarzyny   w 
Piotrowicach,  adres:  Piotrowice  nr  62,  55-311  Kostomłoty   nieruchomości  o  łącznej 
powierzchni  0,46  ha  oznaczonej  nr  ewidencyjnymi  176/1  oraz  176/2  położonej  w 
miejscowości  Paździorno,  dla  której  Sąd  Rejonowy  w  Środzie  Śląskiej  prowadzi 
księgę wieczystą KW  30705  stanowiącej  własność Gminy  Kostomłoty.   Otwieram 
dyskusję. Czy ktoś chciałby zabrać jeszcze głos?  
 
Jan Leszczyński - Czy na tym cmentarzu mogą być chowane osoby innych wyznań, czy to 
jest tylko kościół katolicki? 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik - To będzie cmentarz parafialny. Na tym 
cmentarzu chowamy wszystkich ludzi. Sama treść uchwały wyraźnie wskazuje, że 
darowana na cel publiczny, jakim jest zakładanie i utrzymanie cmentarza. Nie jest 
wskazane, ze tylko dla wyznania rzymsko-katolickiego. Zarządcą będzie parafia rzymsko-
katolicka. Na terenie gminy nie mamy cmentarza komunalnego, ale nigdy nie było 
problemu z pochówkiem. Czy są jeszcze pytania? Nie widzę. Zamykam dyskusję. 
Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem projektu uchwały? 
Kto jest za - 12 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała w sprawie 
wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości została podjęta jednogłośnie.  
 
Ad.13.  
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Ogłaszam zakończenie XXVII sesji rady 
gminy. 
 
 
Na tym protokół zakończono. Protokołowała Anna Orzechowska 
 
Sesja trwała od godz. 14.00 do godzi. 15.25. 
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Załącznik nr 1 
 
 

1.Inicjatywy uchwałodawcze w sprawie: 
- zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
gminy  
   Kostomłoty 
- zmiany budżetu gminy Kostomłoty na rok 2012 
- miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Kostomłoty dla działek  
   nr  230, 241/1, 241/2, 241/3 oraz dla części działki nr 219 AM-3 obręb Kostomłoty 
- nadania Statutu Zakładowi Usług Medycznych w Kostomłotach 
- zmiany budżetu gminy Kostomłoty na rok 2012 
- zaliczenia do kategorii dróg gminnych drogi dojazdowej w miejscowości Kostomłoty 
- wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na 
czas 
   oznaczony do 3 lat w obrębie wsi Świdnica Polska  działki nr 246 o pow. 2,46  ha 
- wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości 
2. Organizacja obchodów 50 -lecia małżeństwa. 
3. Udział w zakończeniu projektu w Gimnazjum pt. „ Daj sobie szansę. My Ci  
    pomożemy”. 
4. Udział w otwarciu koliby Koła Łowieckiego „Odyniec”. 
5. Uzgodnienia projektowe CO w świetlicy Kostomłoty. 
6. Przekazanie danych do projektu gazyfikacji. 
7. Udział w posiedzeniu Zarządu projektu TWTF oraz w konferencji w Legnicy           
    wg.  programu projektu TWTF.                                                                          
8. Udział w Walnym Zebraniu LGD – zmiany w przedstawicielstwie. 
9. Udział w Turnieju Wsi w Godkowie i Kostomłotach. 
10. Podpisanie aktów notarialnych na sprzedaż: 
      a) lokalu mieszkalnego w Piersnie (lokal od ANR) 
11. Rozstrzygnięcie przetargów na zadania: 
      a) „Budowa sieci wodociągowej w miejscowości Mieczków” 
      b) „Budowa świetlicy wiejskiej w miejscowości Siemidrożyce” 
      c) „Odnowa pokrycia dachowego na budynku nr 15 stanowiącym własność gminy  
          we  wsi Osiek” 
      d) „Modernizacja GOK Kostomłoty” 
12. Uzgodnienia w RDLP oraz Nadleśnictwie Miękinia dot. parku w Piotrowicach. 
13. Uzgodnienie z przedstawicielem Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków  
       dot. eksploatacji parku w Ramułtowicach. 
14. Udział w rozprawie: 
       a) zasiedzenie SKR Osiek 
       b) dach na gimnazjum 
       c) o zapłatę odszkodowania – wycena nieruchomości 
15. Podpisanie umów w Urzędzie Marszałkowskim na: 
      a) aneks do umowy na odnowienie pokryć dachowych 
      b) wyposażenie świetlic wiejskich Osiek i Godków  
16. Udział w spotkaniu z sołtysami. 
17. Podpisanie umowy na opracowanie MPZP 
      a) MPZP dla terenu położonego w obrębie Bogdanów, 
      b) MPZP dla terenu położonego w obrębie Godków, 
      c) zmiana MPZP terenów wsi Wichrów oraz terenu położonego w południowej  
          części wsi Kostomłoty dla lokalizacji farmy wiatrowej wraz z niezbędną   
          infrastrukturą. 
18. Uzgodnienia u Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków dot. obowiązującej linii  
      zabudowy w MPZ. 
19. Organizacja spotkań dotyczących ustaleń przebiegu Międzynarodowych Mistrzostw  
      w Piłce Nożnej i Dożynek Gminnych. 
20. Konsultacje w NFZ dot. kontraktów i złożenie odwołań. 
21. Wprowadzenie wykonawcy na remont dachu w Osieku – spotkanie z Radą 
Sołecką. 
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22. Podpisanie umów na realizację zadań: 
      a) „Budowa sieci wodociągowej w miejscowości Mieczków” 
      b) „Budowa rurociągu odwadniającego w rowie przydrożnym w pasie drogi 
gminnej  
          w Piotrowicach”. 
23. Udział w Powiatowym Święcie Policji. 
24. Budowa sieci kanalizacji sanitarnej w miejscowości Piotrowice – część wschodnia,  
      podpisanie umowy na projekt. 
25. Wyłonienie wykonawcy projektu na kanalizację w Karczycach, w dniu 3 sierpnia  
       podpisano umowę na mapę do celów projektowych. 
26. Wyłonienie wykonawcy projektu na zadanie „Budowa tranzytu wodociągowego  
      Ramułtowice – Budziszów oraz sieci wodociągowej do m. Pustynka”. 
27. Aktualizacja opłat z tytułu użytkowania wieczystego gruntów gminnych. 
28. Uzgodnienia w DSDiK dotyczące projektowanej drogi A-4 do mostu w Brzegu  
       Dolnym. 
29. Udział w konsultacyjnym spotkaniu w GDDKiA w Warszawie dotyczącym  
      przebudowy A-4. 
30. Udział w Dożynkach Gminnych w Miękini i Powiatowych w Przedmościu. 
31. Interwencja w sprawie samowoli budowlanej dot. budowy linii średniego napięcia      
      w Wichrowie. 
32. Wydano zarządzenia w sprawie: 
- powołania komisji do przeprowadzenia przetargu na sprzedaż nieruchomości w dniu  
  22 czerwca 2012 r. 
- powołania komisji egzaminacyjnej dla nauczycieli ubiegających się o awans na 
stopień  
   nauczyciela mianowanego 
- powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia przetargu na zadanie „Budowa  
  świetlicy wiejskiej w miejscowości Siemidrożyce”, 
- zmiany budżetu gminy Kostomłoty na 2012 rok, 
- zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Kostomłoty, 
- powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia przetargu na zadanie „Budowa  
   sieci wodociągowej w miejscowości Mieczków” w ramach projektu „Budowa sieci  
   wodociągowej oraz kanalizacji sanitarnej i deszczowej na terenie gminy 
Kostomłoty”, 
- udzielenia bonifikaty od ceny lokalu mieszkalnego w miejscowości Piersno 39/5, 
- wyznaczenia osoby do wykonywania czynności z zakresu prawa pracy wobec Wójta  
   Gminy w czasie nieobecności Sekretarza Gminy, 
- podania do publicznej wiadomości informacji z wykonania budżetu gminy 
Kostomłoty  
   za II kwartał 2012 roku, 
- przedstawienia Radzie Gminy Kostomłoty i Regionalnej Izbie Obrachunkowej we 
  Wrocławiu informacji o przebiegu wykonania planów finansowych: samodzielnego  
   publicznego zakładu opieki zdrowotnej i samorządowych instytucji kultury za  
   I półrocze 2012 r. 

- zmiany budżetu gminy Kostomłoty na 2012 r. 
33. Wydanie decyzji administracyjnych w sprawie: 
• nadania numeru porządkowego nieruchomości – 2 
• podziału nieruchomości – 2 
• wycinki drzew - 6 
• warunków zabudowy i zagospodarowania terenu – 6 
• usunięcia odpadów - 2 
• wymeldowania – 2 
• zameldowania - 1 
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Pisma wydane w Referacie Finansowym (wydział 

podatków)  
w okresie od 15.06.2012r. do 17.08.2012r. 

 

 
Liczba ogółem 

 

Liczba zaświadczeń wydanych w danym okresie 59 

Decyzje dotyczące podatku 
 

61, w tym: 
ustalające wysokość łącznego zobowiązania 
podatkowego (nakazy) 

11  

zmieniające wysokość łącznego zobowiązania 
podatkowego (przypisy/odpisy) 

50 

Decyzje w sprawie ulg podatkowych 

odroczenia Liczba ogółem = 4,  z tego: 

Odmowne = 0 
Pozytywne =4 

rozłożenie na raty Liczba ogółem = 0, z tego: 

Odmowne = 0 
Pozytywne = 0 

umorzenia Liczba ogółem = 3, z tego: 

Odmowne = 3 
Pozytywna w części =0 

Pozytywne = 0 
    
d. 

ulga z tytułu nabycia gruntów 
 

Liczba ogółem = 5, z tego: 

Odmowne = 0 
Pozytywne = 5 
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Załącznik nr 2 
 
 

 
SPRAWOZDANIE WÓJTA 

z wykonania uchwał Rady Gminy Kostomłoty podjętych na:  
 

XXIV sesji w dniu 26 czerwca 2012 r. 
XXV sesji w dniu 30 lipca 2012 r. 

XXVI sesji w dniu 1 sierpnia 2012 r. 
 

 
1. Uchwała Nr XXIV/127/12 w sprawie zmiany budżetu gminy Kostomłoty na 
2012 rok.  
Plan po zmianach: 
- dochody budżetu gminy 20.205.557,24 zł 
- wydatki budżetu gminy 22.390.168,24 zł. 
Uchwałę przesłano do Wydziału Nadzoru i Kontroli Dolnośląskiego Urzędu Wojewódzkiego 
we Wrocławiu oraz RIO we Wrocławiu. 
 
2. Uchwała Nr XXIV/128/12 w sprawie zmiany załącznika graficznego do 
uchwały nr X/67/11 Rady Gminy Kostomłoty z dnia 31 maja 2011 roku o 
przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Kostomłoty dla obszaru położonego w obrębie Mieczków . 
Uchwałę przesłano do Wydziału Nadzoru i Kontroli Dolnośląskiego Urzędu Wojewódzkiego 
we Wrocławiu. Uchwała skorygowała granice obszaru położonego w obrębie wsi Mieczków. 
 
3. Uchwała Nr XXIV/129/12 w sprawie zmiany uchwały Nr XIX/86/08 z dnia 26 
lutego 2008 r. w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych i sołtysów.  
Uchwałę przesłano do Wydziału Nadzoru i Kontroli Dolnośląskiego Urzędu Wojewódzkiego 
we Wrocławiu. Uchwała wprowadziła zapis o nie potrącaniu diet radnych za nieobecność na 
sesji nadzwyczajnej. 

 
4. Uchwała Nr XXV/130/12 w sprawie uchwalenia zmiany Studium 
Uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Kostomłoty. 
Uchwałę przesłano do Wydziału Nadzoru i Kontroli Dolnośląskiego Urzędu Wojewódzkiego 
we Wrocławiu. 
 
5. Uchwała Nr XXV/131/12 w sprawie zmiany budżetu gminy Kostomłoty na 
2012 rok.  
Plan po zmianach: 
- dochody budżetu gminy 20.313.085,74 zł 
- wydatki budżetu gminy 22.497.696,74 zł. 
Uchwałę przesłano do Wydziału Nadzoru i Kontroli Dolnośląskiego Urzędu Wojewódzkiego 
we Wrocławiu oraz RIO we Wrocławiu. 
 
6. Uchwała Nr XXVI/132/12 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Kostomłoty dla działek nr 230, 241/1, 241/2, 241/3 oraz 
dla części działki nr 219 AM-3 obręb Kostomłoty.   
Uchwałę przesłano do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Dolnośląskiego. 
Uchwała stanowi podstawę do rozpoczęcia inwestycji – budowy elektrowni solarnej.  
 
7. Uchwała Nr XXVI/133/12 w sprawie nadania Statutu Zakładowi Usług 
Medycznych w Kostomłotach. 
Uchwałę przesłano do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Dolnośląskiego. 
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